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Γερόντισσα Γαβριηλία: Η προσευχή των μοναχών 
γίνεται βόμβα αγάπης που καθαρίζει 
εκατομμύρια στρέμματα!
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Γερόντισσα Γαβριηλία (1897-1992).

(Επιμέλεια Στέλιος Κούκος)

Γερόντισσα Γαβριηλία: Δεν έχει σημασία το πού είσαι. Γιατί κι όταν σου είναι 
αδύνατον εμπράκτως ή προσωπικά να κάνεις κάτι, στείλε ένα μήνυμα στον Θεό, 
πάρε τον άνθρωπο, βάλε τον νοερά στα πόδια του Χριστού, παρακάλεσε Τον να 
του δώσει την Ευλογία Του, και τότε είσαι εντάξει.

Αυτό σιγά-σιγά γίνεται. Αυτό κάνουν και οι Μοναχοί που τραβιούνται μακρυά από 
τον κόσμο εντελώς. Δεν έφυγαν επειδή δεν αγαπούσαν τον κόσμο· έφυγαν επειδή 
τον αγαπούσαν πάρα πολύ και ήθελαν να μην κάνουν τίποτε άλλο από το να 
προσεύχονται γι’ αυτόν.

Οι Μοναχοί κάνουν Προσευχή και Νηστεία. Δηλαδή κάνουν τα δύο ανώτατα σκαλιά 
της αγάπης προς τον Θεό. Γίνεται η προσευχή τους μια μπόμπα αγάπης και 
καθαρίζει εκατομμύρια στρέμματα…

Όχι μόνο την Έρημο, αλλά και τον μισό Κόσμο. Κι αν ο Κόσμος σήμερα στέκεται 
στα πόδια του, είναι γιατί χιλιάδες Μοναχοί προσεύχονται γι’ αυτόν. Όταν πάρετε 
και διαβάσετε τους Ασκητές της Ερήμου θα δείτε τα σοφά τους Λόγια… Τι 
απλότητα, τι ταπείνωση… Σαν να μην έκαναν τίποτε… Και μ’ όλα ταύτα… Έμειναν 
αιώνιοι.

Οι άνθρωποι που δεν ξέρουν λένε: «Ε, τι κάνει ο Μοναχός; Προσεύχεται; Δεν 
βαριέσαι! Έργα! Έργα! Αυτά χρειαζόμαστε»! Δεν έχουν δίκιο. Γιατί μεγαλύτερη 
ενέργεια από την ενέργεια της Προσευχής δεν υπάρχει. Πολλά ισχύει Δέησις, λέει 
η Γραφή, και μάλιστα ενεργουμένη… Γιατί είναι δύναμις… Είναι ενέργεια.

Βλέπεις, λέει: και το βουνό μπορείς να μεταθέσεις με την πίστη σου και με την 
προσευχή σου.

Ο Πατήρ Λάζαρος λέει κάτι πολύ ωραίο· ότι το βουνό αυτό που μεταθέτουμε με 
την πίστη μας, είναι η υπερηφάνειά μας… Βουνό! Και το ρίχνουμε στην θάλασσα!

 

 

Από το βιβλίο «Γερόντισσα Γαβριηλία, Η ασκητική της αγάπης», των εκδόσεων 
Πορφύρα. 
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